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Sitno, 27 lipca 2018 r. 

ST.0002.VII.51.2018 

 

Protokół Nr LI/2018 

R a d y G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 27 lipca 2018 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sitno (283); 

 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, 

logopedy i doradcy zawodowego w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Sitno (284); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia stypendiów sportowych oraz nagród  

i wyróżnień Gminy Sitno dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe (285); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Sitno na okręgi wyborcze, ich granice  

i numery oraz liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu (286); 

 w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy Sitno miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych (287); 

 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

na terenie gminy Sitno (288); 

 w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie gminy Sitno (289) 

 w sprawie współpracy Gminy Sitno z Gminą Jankovice (Republika Czeska) (290); 

 w sprawie współpracy Gminy Sitno z Gminą Rymice (Republika Czeska) (291) 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Chaińska Joanna 

2. Klikicki Krzysztof 

3. Mazurek Janusz 

4. Wydmański Władysław 

5. Torba Janusz 

6. Ryszczuk Jan 
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7. Gąsior Tomasz 

8. Kozak Leszek 

9. Biłant Tomasz  

10. Łazorczyk Tomasz 

11. Chmiel Teresa 

12. Szawarski Ryszard  

13. Sokołowski Dariusz 

14. Tokarz Kazimierz 

15. Polski Robert 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

Pan Krzysztof Klikicki – Przewodniczący Rady otworzył obrady LI Sesji Rady Gminy 

Sitno. Na wstępie powitał Wójta Gminy Sitno Pana Mariana Bernata, Skarbnik Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, Główną księgową jednostki Panią Marzenę Ternes, Kierownik GOPS Panią 

Barbarę Tor, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk oraz 

radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 15.00. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 Pan Janusz Torba, jako Przewodniczący Komisji Rolnictwa zabrał głos. Chciałby 

dodać do porządku obrad uchwałę dotyczącą zajęcia stanowiska w sprawie trudnej sytuacji 

hodowców trzody chlewnej w Gminie Sitno w związku z rozprzestrzenianiem się wirusa 

Afrykańskiego Pomoru Świń (ASF). 

 Pan Wójt także poprosił radę o dodanie do porządku obrad zmieniającą uchwałę  

w sprawie zaliczenia dróg publicznych do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Sitno. 

 Na sali obrad jest 15 radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jeszcze jakieś uwagi dotyczące porządku 

obrad? Następnie poddał go pod głosowanie.   

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0 

  

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

 Na sali obrad jest 15 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Ryszard Szawarski, Pani Teresa Chmiel, Pan Janusz Torba. 
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przez Radnych- 12 głosami za, wstrzymało się - 3, przeciw- 0.  

 

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół dostarczony został tydzień wcześniej 

razem z projektami uchwał na sesję. 

 

Protokół z sesji Rady Gminy o numerze L/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r został 

przyjęty jednomyślnie. Za przyjęciem protokołu głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, 

przeciw – 0. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwał 

 

Obecnych 15 radnych.  

Pan Przewodniczący Krzysztof Klikicki poprosił Panią Teresę Chmiel o odczytanie 

projektów uchwał. 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr LI/283/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sitno 

 

Pan Wójt w skrócie omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

  

2. Uchwała Nr LI/284/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, 

logopedy i doradcy zawodowego w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Sitno 

 

 Pan Robert Polski zapytał, ile było do tej pory wyznaczonych godzin dla specjalności 

wymienionych w uchwale? Czym podyktowana jest zmiana? 

 Pan Wójt odpowiedział, że poprzednio godziny ustalane były przez organ prowadzący 

i niektóre z tych specjalności miało ich więcej niż do chwili obecnej. Na tę chwilę jest wymóg 

odgórny z korzyścią dla nauczycieli. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 1, przeciw –0. 

 

3. Uchwała Nr LI/285/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia stypendiów sportowych oraz nagród  

i wyróżnień Gminy Sitno dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe 

 

Pan Wójt poinformował o przesuniętym terminie składania wniosków na stypendia 

sportowe. Poprosił o naniesienie poprawki w uchwale i zmianę tego terminu z 31 sierpnia na 

17 sierpnia 2018 r. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy może odebrać dok. złożone na stypendium 

sportowe i przekazać oddać je mieszkańcowi z jego miejscowości. 

Pan Wójt poinformował, że stypendium zostanie wypłacone. Wyjaśnił, że zostały 

złożone wnioski po 31 marca, dlatego też zostaje wydłużony termin ich składania, chce żeby 

wszyscy, co złożyli wniosek zakwalifikowali się do wypłaty. 

Pan Przewodniczący zaproponował przegłosować poprawkę Pana Wójta i w treści 

zmienić termin składania wniosków z 31 sierpnia na 17 sierpnia. Poprosił o przegłosowanie. 

Wszyscy radni opowiedzieli się za przesunięciem terminu i przyjęli poprawkę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad głosowało – 

15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0. 

 

4. Uchwała Nr LI/286/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Sitno na okręgi wyborcze, ich granice 

i numery oraz liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu 

 

 Pan Wójt w skrócie omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad głosowało – 

15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0. 

 

5. Uchwała Nr LI/287/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy Sitno miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych 

Brak uwag. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0. 

 

6. Uchwała Nr LI/288/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

na terenie gminy Sitno 

  

Pan Robert Polski zapytał, ile zezwoleń było do tej pory? Uszczegółowił, zmniejszamy 

je, czy zwiększamy? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest około 10 % więcej zapisanych w uchwale,  

niż wydawanych rzeczywiście. Dodał, że nie spowoduje to zmniejszenia funduszu. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0. 

 

7. Uchwała Nr LI/289/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych  

w miejscach publicznych na terenie gminy Sitno 

 

Pan Wójt oznajmił, że działki wymienione w uchwale są własnością gminy (wspólnoty 

nie zostały ujęte, bo nie mogą). 

Pan Władysław Wydmański wnioskuje o rozszerzenie o działkę, na której jest boisko 

sportowe (nr. działki 1730/5). 

Pan Przewodniczący zapytał radnych, kto jest za przyjęciem poprawki zaproponowanej 

przez Pana Władysława Wydmańskiego? 

Wszyscy radni przyjęli poprawkę. 

Pan Ryszard Szawarski poprosił o dodanie działki, na której znajduje się szkoła  

i boisko w Jarosławcu. 

Pan Przewodniczący zapytał radnych, kto jest za przyjęciem poprawki zaproponowanej 

przez Pana Ryszarda Szawarskiego? 

Za przyjęciem poprawki było 14 radnych, 1 radny się wstrzymał, 0 przeciwnych. 

Pan Janusz Torba zabrał głos i zapytał o działki, na których organizowana jest Bitwa 

pod Komarowem. Czy gmina może także je dopisać? 

Pan Wójt odpowiedział, że właścicielem działek jest osoba prywatna, która występuje 

o pozwolenie do gminy. Gmina jak do tej pory je wydawała. 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do działki, która nadal nie jest w ich posiadaniu. 

Stwierdził, że także by ją dodał do uchwały, ale jak już wspomniał powyżej działka nie jest 

ich. 

 



6 

 

Pan Ryszard Szawarski zapytał o działkę wspólnoty? 

Pan Wójt odpowiedział, że działek wspólnoty nie można dodać. 

Pan Przewodniczący poprosił o dodanie działki w Cześnikach (działka o numerze 

ewidencyjnym 748 wraz z budynkiem OSP - Muzeum). Zapytał również o dodanie działki  

w Horyszowie Polskim, na której stoi remiza. 

Pan Wójt odpowiedział, że w Horyszowie Polskim działka jest własnością OSP.  

W Cześnikach zaś gmina działkę dzierżawi. 

Pan Przewodniczący zaproponował przegłosowanie poprawki dotyczącej działki  

748 w Cześnikach – OSP, Muzeum. 

Wszyscy radni przyjęli poprawkę. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0 

 

8. Uchwała Nr LI/290/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie współpracy Gminy Sitno z Gminą Jankovice (Republika Czeska) 

 

 Brak uwag. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0 

 

9. Uchwała Nr LI/291/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

w sprawie współpracy Gminy Sitno z Gminą Rymice (Republika Czeska) 

 

Brak uwag. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0 

 

 

10. Uchwała Nr LI/292/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia dróg publicznych do kategorii dróg 

gminnych na terenie Gminy Sitno 

 

Pan Wójt w skrócie omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0 

 

 

 

11. Uchwała Nr LI/292/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2018 r. 

W sprawie zajęcia stanowiska w sprawie trudnej sytuacji hodowców trzody chlewnej w 

Gminie Sitno w związku z rozprzestrzenieniem się wirusa Afrykańskiego Pomoru Świń 

(ASF) 

 

Pan Janusz Torba Przewodniczący Komisji Rolnictwa odczytał protokół dotyczący 

powyższej uchwały. Na posiedzeniu poruszone zostały także inne tematy ważne dla 

mieszkańców naszej gminy. 

Pan Robert Polski zabrał głos. Popiera zasadność uchwały. Stwierdził, że jest to bardzo 

ciężka sytuacja dla hodowców trzody chlewnej. Przybliżył, w jakich gminach występują 

niebieskie strefy ASF. Nadmienił o tym, że ASF do Polski trafił w 2015 r. Obszar od 2015 

roku ciągle się powiększa. Zwierzęta zarażone przez ASF transportowane były pod Warszawę 

do utylizacji, którą zajmuje się Poseł Stokłosa. Na trasie przewozu zwłok wystąpiły nowe 

ogniska ASF. W innych państwach także występują. Jest zdania, że dziki nie są głównym 

źródłem tej choroby, ale niedostosowywanie się do zasad dezynfekcji i bioasekuracji. Uważa, 

że głównym wektorem przenoszenia jest człowiek i nasze błędy w decyzjach  

i w zabezpieczaniu hodowli.  

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, jakie są objawy ASF. 

Pan Robert Polski dokładnie je omówił. 

Pan Janusz Torba uważa, że głównym nosicielem choroby jest dzik. Wyjaśnił, że 

nawet przez zbiór słomy i późniejsze wyścielenie pomieszczeń trzody chlewnej może 

wystąpić zarażenie. Jest za tym, żeby dokonać odstrzału dzików. 

Pan Leszek Kozak jest zdania, żeby nie prasować słomy przy lesie. 

Pan Tomasz Gąsior oznajmił, że populacja dzików zmniejszyła się w stopniu 

niewielkim. Nieraz spotkał się z artykułem, gdzie występuje manipulacja faktów, martwe 

zwierzęta są podrzucane na tereny wschodnie Polski.  

Pan Wójt omówił trudną sytuację gospodarczą w polskim rolnictwie. Zaproponował, 

żeby do uchwały dopisać Dyrektora ARIMR w Lublinie – Pana Krzysztofa Gałaszkiewicza. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie poprawki zaproponowanej przez Pana 

Wójta. 

Radni przyjęli poprawkę. 

Pan Janusz Torba dalej odniósł się do tematu ASF.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0 
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Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt poinformował o planowanych i wykonanych inwestycjach: 

1. Wystawa rolnicza w Sitnie; 

2. ASF –stanowisko Rady; 

3. Dożynki gminne 2 września godz. 14.00 w Czołkach; 

4. Drogi powiatowe; 

5. Drogi gminne; 

6. Dożynki powiatowe; 

7. Chodniki; 

8. Przystanki; 

9. LZS powiatowe i wojewódzkie; 

10. OSP – wycena wozów strażackich; 

11. Reduktor – ciśnienie wody; 

12. Tabliczki informujące; 

13. Schetynówka; 

14. Biogazownia; 

15. Rewitalizacja; 

16. Odwodnienie Jarosławiec – droga; 

17. Koszenie; 

18. Równarka; 

19. Dach szkoła Horyszów Polski; 

20. Puchar Starosty; 

21. Puchar Wójta; 

22. Puchar Przewodniczącego Rady; 

23. Bitwa pod Komarowem – 26 sierpnia; 

24. Rocznica Powstania Warszawskiego – 1 sierpnia (prośba o włączenie syren); 

25. Centrum Kultury z Biblioteką – przeniesiona biblioteka ze szkoły do centrum 

teleinformatycznego w Cześnikach; 

26. 13 lipca – podsumowanie sezonu przez Potok Sitno (dziewczyny awansowały do  

2 ligi, mężczyźni do okręgówki); 

27. Turniej piłkarski dziewczyn w Siedlcach – 3 miejsce na 7 drużyn na szczeblu 

krajowym; 

28. Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa wskazał miejscowości Horyszów Polski i Karp 

do mieszkania plus. 
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Ad 7 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o reduktor (ciśnienie wody), zapytał o solary. 

Pan Wójt odpowiedział, że przetarg OZE odbędzie się 31 lipca (piece i kolektory),  

7 sierpnia będzie przetarg na termomodernizację budynku UG Sitno, w tym samym dniu jest 

także przetarg na projekt Senior plus w Stanisławce. 

Pan Janusz Torba poprosił o podsypanie chodnika. 

Pan Wójt odpowiedział, że zadanie zrealizuje. Dodał, że jest wstępna umowa na 

projekt od Młyna w kierunku Jarosławca. Została także podwyższona kwota funduszu 

sołeckiego. 

Pan Dariusz Sokołowski zapytał, kto zadba o boisko, które jest zaniedbane? 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości zostanie to zrealizowane. 

Poinformował także o innych inwestycjach. 

Pan Dariusz Sokołowski zapytał o kostkę koło figury i zjazd koło reduktora? 

Pan Wójt poinformował, że powyższe tematy inwestycyjne zostaną zrealizowane. 

Pan Kazimierz Tokarz poprosił o podsypanie ziemią domu ludowego. Wspomniał  

o kończącej się dzierżawie pola w Bożym Darze. Poprosił, żeby przetarg dotyczył tylko 

mieszkańców Bożego Daru, nadmienił o czynszu dzierżawnym.  

Pan Wójt odpowiedział, że w Bożym Darze cały czas realizowane są różne inwestycje, 

dodał, że zazwyczaj do dzierżawy startują mieszkańcy z Bożego Daru, ale nie obiecuje, który 

mieszkaniec zaproponuje więcej środków za dzierżawę. 

Pan Kazimierz Tokarz dodał, że zgadza się z tym, że są wykonywane inwestycje  

w Bożym Darze, poprzedni budżet wynosił 90 tys., lecz Pan Wójt trochę na nim zaoszczędził. 

Dodał, że został w całości dołożony fundusz sołecki, dla porównania przytoczył inne 

miejscowości.  

Pan Janusz Mazurek zapytał, czy można pomóc mieszkańcowi, który we własnym 

zakresie założył kolektory fotowoltaiczne? 

Pan Wójt zaznaczył, że ogólnie jest taka możliwość, ale w przypadku naszej gminy 

jest realizowany projekt, dlatego w tym zakresie nie możemy mu pomóc.  

Pan Janusz Mazurek zaznaczył, że mieszkaniec korzystał już z kolektorów  

w momencie składania wniosków przez mieszkańców. 

Pan Wójt oznajmił, że w takim wypadku mieszkaniec już wtedy oddawał prąd do sieci 

państwowej, aktualnie to na pewno inwestycja mu się rekompensuje i powoli zwraca. 

Pan Wójt zaznaczył, że w związku ze spalarnią śmieci, którą chcą wybudować  

w Szopinku, będzie dążyć do tego, żeby nie powstała. 

Pan Władysław Wydmański poinformował, że Jarosławiec Dolny włączył się w tę 

akcję protestacyjną i zorganizował zebranie, zbierał podpisy, będzie składał protesty  

w Urzędzie Miasta, a także w Biurze Ochrony Środowiska. Podziękował Panu Wójtowi za 

poparcie działalności protestacyjnej. Jeśli chodzi o sprawy bieżące podziękował za wykonanie 

kolejnego odcinka drogi w Jarosławcu. Dodał, że jakość drogi jest bardzo dobra, mieszkańcy 

są bardzo zadowoleni. Jest zdania, że Pan Wójt zdąży postawić lampę do imprezy sportowej -

Puchar Przewodniczącego Rady. Poprosił również, żeby nie wysyłać na osiedle tego 
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człowieka, który miał za zadanie poprawić przejezdność dróg. Ich stan zamiast się poprawić 

bardzo się pogorszył. 

Pan Wójt zabrał głos i zaznaczył, że nie wszyscy mają predyspozycje do 

wykonywania niektórych rzeczy. 

Pan Leszek Kozak zapytał o otulinę Skierbieszowskiego Parku Krajobrazowego. 

Pan Wójt zaznaczył, że przepisy nie zostają zaostrzane tylko złagodzone. Wspomniał 

o ścieżkach rowerowych, spływach kajakowych, punktach widokowych, trasach konnych. 

Następnie poinformował, żeby zacząć od infrastruktury, priorytetem są drogi.  

Pan Tomasz Gąsior podziękował za wykonane prace w jego miejscowościach, zapytał 

o scalenia i zakup samochodu strażackiego. Poinformował także o innych drogach, które 

należy poprawić. 

Pan Wójt zaznaczył, że na wszystkie inwestycje nie ma środków w budżecie. Nic nie 

obiecał. 

Wspomniał o firmie, która może dokonać docieplenia remiz w Stanisławce  

i Stabrowie. Nadmienił o VAT od OZE. 

Pan Janusz Torba zapytał o łącznik na drogach. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości będzie to zrealizowane. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o żużel na strażacką drogę i kiedy zostanie poprawiony 

przystanek autobusowy? 

Pan Wójt oznajmił, że w miarę możliwości zostanie to zrealizowane – wymienił,  

w jakiej kolejności i jakich miejscowościach zostaną poprawione przystanki. Wspomniał  

o kanalizacji. 

Pan Władysław Wydmański zabrał głos i poinformował, że przy jednym  

z przystanków w stronę Sitna zbiera się woda. Poprosił, żeby zgłosić to do GDDKiA  

o natychmiastowe poprawienie. 

Pan Wójt oznajmił, że będzie interweniować. Wtrącił o koszeniu poboczy. Nadmienił  

o pracownikach z Urzędu Pracy. 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz         

          Przewodniczący  

          Rady Gminy 

          Krzysztof Klikicki 


